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              VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN 2 SEPTEMBER 2010. 

 
Aanwezig: dhr. Meijer; dhr. van Galen; mevr. Bracht; dhr. van der Zee; dhr. van 
Ammers; dhr. Deekens; dhr. den Hollander; dhr. Landman; dhr. de Wind; mevr. 

ten Boekel; dhr. Tepas; mevr. Mooy. 
Afwezig: dhr. van Ravenzwaaij; dhr. Klijn. 
 

Gasten: dhr. P. Drieënhuizen; dhr. W. Mooy. 
 
Dhr. Mooy geeft dhr. Meijer een compliment voor het goede stukje in de krant 

over het dorp. 
Dhr. Drieënhuizen: Jeu-de-boule baan: alle spulletjes liggen bij de 

Tennisvereniging. Misschien wil de DR in de Omroeper toelichten over het hoe en 
wat van de baan? Dhr. Tepas neemt contact op met de Tennisvereniging hierover 
en zal dan een stukje schrijven voor de Omroeper. 

Ook de jeugdfaciliteiten worden enthousiast gebruikt. 
Er staan veel geparkeerde auto’s op het wegje van Callas. Dit mag niet en is al 
aangegeven bij de Gemeente. Het heeft bij de politie geen prioriteit. Dhr. Tepas 

gaat in gesprek met Callassande over dit parkeerprobleem. De spelregels moeten 
meegedeeld worden aan de gasten. 
Bij de Voordijk komt voorlopig geen strandtent. Is de DR hierbij betrokken 

geweest? 
Ja, sinds de Strandnota van 2003. 
Dhr. van der Ploeg vraagt de mening van de DR over strandslag Voordijk, in 

verband met het verplaatsen van “Ja Natuurlijk”. De meerderheid van de DR wil 
hier geen ontwikkelingen en de Voordijk een “stil strand” laten. 

 
Hiermee is het openbare gedeelte gesloten en gaat de vergadering besloten 
verder. 

 
Dhr. Tepas bedankt dhr. van Ravenzwaaij voor het vervangen van het 
voorzitterschap tijdens zijn ziekte. Dhr. Tepas neemt het voorzitterschap weer 

over. 
 
 



  

Mededelingen. 
Dhr. Tepas en van Ravenzwaaij zijn bij een overleg geweest over de herindeling 

van de Jewelweg in het kader van Duurzaam Veilig. De weg zal helemaal open 
gaan, van de Zeeweg tot aan de Duinroosweg: 
Het riool zal worden vervangen; 

De hemelwaterafvoer wordt vergroot en gaat op de ringsloot lossen; 
Het begint in 2011, na het zomerseizoen, de tijdsduur is nog niet bekend; 
Het wordt een 30 km zone met visuele plateaus, geen drempels, verbreding van 

het trottoir t.o. het dorpshuis; 
Ter hoogte van het Dorpshuis moet de weg dezelfde breedte houden in verband 
met de bus; 

De inrit van de Brandweer en het parkeerterrein worden opgeknapt;de 
definitieve tekeningen komen nog. 
De ingang van de Stuyvezandeweg wordt krapper gemaakt zodat er geen zwaar 

verkeer in kan; 
Op de kruising Dorpsplein/Dorpsweg/Schoolweg gaat de vluchtheuvel weg zodat 

er meer ruimte komt voor de bussen en de vrachtwagens. 
 
Bebording Zeeweg/Dorpsplein: er wordt een inventarisatie gemaakt op korte 

termijn, alles wordt gelijkwaardige kruisingen. 
De bewoners van de Franckendaalstraat en omgeving hebben om een overleg 
gevraagd met de Gemeente over het uitloopgroen. De DR heeft gevraagd om op 

de hoogte gehouden te worden. 
De school maakt gebruik van het uitloopgroen en de doelen moeten verplaatst 
worden. Dhr. Tepas gaat navragen over een tafeltennistafel. 

 
HYKSOS doet het heel goed!!! 
 

Op de kruising Abbestederweg/Duinweg is geen ruimte voor een rotonde. De 
herindeling ligt stil. Er is een voorstel om een brief te sturen om daar in 2011 na 
het seizoen mee te beginnen, vooruitlopend op de herinrichting van het 

Dorpsplein/Dorpsweg. Er is nu een hele gevaarlijke situatie voor fietsers en 
wandelaars. Voorstel zal zijn om deze achterom door de duinvoet te laten gaan. 

 
Ook staan er reclameborden van uitbaters in/op de weg. De DR wil de 
middenstand uitnodigen voor een gesprek hierover. Dhr. Deekens gaat dit vragen 

bij de ondernemers. 
 
Evaluatie inloopspreekuur: bevalt goed, we houden het zo. 

 



  

De afsprakenlijst heeft dhr. Tepas rondgemaild, nr. 6 wordt toegevoegd: lijst 
veiligheid. 

 
Verslag 3 juni 2010. 
Goedgekeurd, met dien verstande dat de secretaris zal aanpassen: pag. 3 over de 

enquête in Groote Keeten: ongeveer de helft i.p.v. meer dan de helft. 
 
Werkgroepen. 

Kustverdediging: er is 250 miljoen euro beschikbaar voor een zandige oplossing, 
men gaat in 2012 beginnen. Voor de inrichting van het nieuwe gebied is een 
werkgroep, maar de Zijpe is nog geen lid. Dhr. Tepas gaat dit navragen. 

In het kader hiervan oppert de vergadering een werkbezoek aan Scheveningen, 
daar is men al begonnen met de opspuiten. Er moet dan een bus gehuurd worden. 
Mevr. Mooy gaat dit vragen bij Connexxion. 

Senioren: de kermisbrand heeft grote impact gehad bij de ouderen, zij vinden 
het heel erg. Er zijn meerdere brandstichtingen geweest de laatste tijd, men 

maakt zich zorgen. 
De expositie in het Kerkje was een groot succes. 
Communicatie: dhr. van der Zee zal de tekst over de thema-avonden aanpassen. 

Het veranderen van de domeinnaam van .tk naar .nl is een wens van dhr. van der 
Zee, maar kost veel geld en dat hebben we niet. 
 

Post. 
Dit is naar een ieder rondgemaild. 
 

Rondvraag. 
Dhr. Tepas: aflossing secretaris  eind 2010 en de voorzitter oktober 2011. De 
voorzitter wil graag nog een jaartje doorgaan, de secretaris heeft al meerdere 

malen aangegeven dat zij gaat stoppen. De voorzitter geeft een ieder enige 
bedenktijd, maar wil voor het eind van de vergadering een kandidaat zien voor 
deze functie.  

Dhr. Meijer: het weghalen van de vluchtheuvel op de kruising 
Schoolstraat/Dorpsplein is gevaarlijk. Dhr. Tepas zegt dat de hele situatie er 

anders zal gaan uitzien. We houden de vinger aan de pols. 
Dhr. van Galen: is er al een reactie op onze brief over de leefbaarheid van 
Groote Keeten? Nee, helemaal niets gehoord. De secretaris zal dit gaan navragen 

via de mail. 
Wethouder Morsch is geweest en heeft gekeken naar de parkeerproblematiek 
rond de campings. Verder deelt hij mee dat hij in januari 2011 voor 3 maanden 

naar Oostenrijk gaat. 



  

Dhr. Landman: kunnen er geen aanplakborden komen voor mededelingen? De 
Ondernemersvereniging is hier ook mee bezig, en dit wachten we eerst af. 

Dhr. van Ammers: wil het secretariaat wel overnemen, maar niet meteen per 
begin 2011. Afgesproken wordt dat de huidige secretaris nog even doorgaat tot 
mei 2011 en dat zij dan het stokje overgeeft aan dhr. van Ammers. 

De Homo Ontmoeting Plaats geeft overlast bij wandelaars en fietsers. Dit is een 
bekend probleem, maar er is nauwelijks iets aan te doen. 
 

Tot zover het verslag van de vergadering van 2 september 2010. 
De voorzitter bedankt een ieder voor zijn inzet en wenst allen wel thuis. 
De volgende vergadering staat gepland voor 7 oktober 2010. 

 
 
A. Mooy, 

Secretaris, 
 

Callantsoog, 5 oktober 2010 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


